
بازگشت باب ایگر به دیزنی
گروه فرهنگ و هنر-  باب ایگر که تا فوریه ۲۰۲۰ مدیرعاملی دیزنی را 
بر عهده داشت، بار دیگر با جایگزینی باب چاپک به سمت خود بازگشت.
بــاب ایگر جایگزین بــاب چاپک به عنوان مدیر عامل دیزنی شــد؛ 
رویدادی تکان دهنده برای بزرگترین شــرکت رسانه ای و سرگرمی جهان 
اســت که از زمان کناره گیری ایگر از ســمت مدیرعاملی در آشفتگی قرار 

داشت.
جایگزینی ایگر که غافلگیری بیشــتر صنعت سرگرمی و وال استریت 
را به دنبال داشته، اواخر روز یکشنبه از سوی هیأت مدیره دیزنی تأیید شد.
زمزمه هایی مبنی بر تغییر به گوش می رســد اما این که ایگر دوباره به 
مدیرعاملی دیزنی برگردد هنوز دور از ذهن به نظر می رســید. این چرخش 
بازگشت استیو جابز پس از ۱۲ سال به سکانداری اپل در سال ۱۹۹۷ که او از 
بنیانگذارانش بود را یادآوری می کند. ایگر کمی کمتر از سه سال مدیرعاملی 

دیزنی را بر عهده داشت. 
به گفته ســوزان آرنولد رئیس هیات مدیره دیزنی، با دوره پیچیده تری 
که صنعت ســرگرمی در حال طی کردن آن اســت، باب ایگر باید در این 
دوره کلیدی، هدایت کننده کمپانی باشد. این برکناری پس از آن اتفاق افتاد 

که دیزنی گزارش ســه ماهه سوم سال 
۲۰۲۲ را منتشــر کــرد و موجب 

وحشــت وال اســتریت شد. 
چــرا که حکایــت از افزایش 
هزینه های تولید و بازاریابی به 
یک و نیم میلیارد دلار داشت 
که یک روز پس از انتشار این 

گزارش سهام دیزنی به زیر ۱۰۰ 
دلار ســقوط کــرد و به ۹۰ دلار 

رسید.
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گروه فرهنگ و هنر- آنتونیو شرکا 
منتقد ســینما در توضیح فیلم سینمایی 

شــهرک آخرین ساخته علی حضرتی 
بیان کرد: فیلم سینمایی شهرک )۱۴۰۰( 

یک ترومن شو ایرانی است )ترومن شو 
یا نمایــش ترومن فیلمی طنز و علمی 

تخیلــی و درام محصول ســال ۱۹۹۸ 
میلادی است. این فیلم توسط پیتر ویر 

کارگردانی شــده؛ ستاره این فیلم جیم 
کری نقش مــردی را بازی می کند که 

بــدون آن که بداند، از همان زمان تولد 
در یک نمایش تلویزیونی شبیه سازی 

شده در دنیایی که توسط شرکتی ساخته 
شده، زندگی می کند؛ در نهایت او از این 
موضوع آگاه می شود و تصمیم می گیرد 
فرار کند( با این تفاوت که در ترومن شو 
آدم اصلــی قصه نمی داند و خبر ندارد 
که در یک شو تلویزیونی قرار دارد و در 
انتهای فیلم این موضوع مشخص و این 
راز برملا می شــود.. وی افزود: ولی در 
این فیلم از همان ابتدا به آدم ها گفته می 
شود که شما درحال ورود به یک پروژه 
سینمایی هستند. این منتد سینمایی ادامه 
داد: ایده، ایده ای جذاب است یعنی این 
ایده که شــخصیت ها فکر می کنند در 
یک بازی سینمایی هستند و از جایی که 
آدمی می میرد و به خاک سپرده شد، همه 
چیز واقعی می شــود. شرکا با اشاره به 
مضمون مستتر در این فیلم بیان کرد: این 
فیلــم را حتی می توان در حوزه هویت 
قرار دارد که آدم ها نقش خود را بازی می 
کنند اما از جایی فیلم در فیلم می شود و 
نقش ها تبدیل به زندگی واقعی می شود 

و آدم ها به شــکلی بین مرگ و زندگی 
قرار می گیرند. بر این اساس شخصیت 
ها باید تصمیم بگیرند که بازی را ادامه 
دهنــد یا از جایی بــه این بازی خاتمه 
دهند و وارد واقعیت شــوند؛ اما سوال 
اینجاست که در این صورت وقتی وارد 
واقعیت شــدند همچنان می توانند آدم 
هایی را که در این بازی وارد زندگیشان 
شــده اند را به همان شکل نگه دارند و 
ادامه دهند؟ و صحنه پایانی فیلم دنبال 
این است که خط پایانی برای این بازی 
اعلام کند. شرکا اظهار داشت: فکر می 
کنم یک مشکل فیلم این است که از میان 
مایگی خودش خارج نمی شود؛ یعنی 
می تواند لحظات و هیجانات شدیدتری 
را نشان دهد اما تماما در یک سطح پایین 
حرکت می کند و آن ضربه ای را که باید 

بزند را در هیچ جایی از فیلم نمی زند.
وی افزود: حتی یک صحنه ساده 
مانند موتورسواری که مزاحم دختر می 
شــود و پسر ورود می کند و غیرتی می 

شــود در نطفه خفه می شود و اجرای 
جالبی نــدارد؛ یا صحنه ای که پســر 
برآشــفته سر قبر پدر می رود تا کشف 
کند که او حقیقتا مرده است یا زنده، باز 

هم نمی تواند مخاطب را درگیر کند.
این استاد دانشگاه اضافه کرد: یعنی 
در کل فیلم در سطح متوسطی قرار دارد 
و این برای من مایوس کننده بود وگرنه 

که شهرک فیلم محترم و شریفی است 
که یا ادعای زیادی دارد یا گیج اســت 
چراکه اتفاقا داســتانی را سرراســت 
تعریف می کند و به پایان می رســاند 
ولی در اجرا نمی تواند آن گونه که باید 

به نتیجه برسد.
فیلم ســینمایی شهرک فیلمی به 
کارگردانی و نویسندگی علی حضرتی 
و تهیه کنندگی علی سرتیپی محصول 
ســال ۱۴۰۰ است که اولین نمایش و 

اکــران عمومی خود را در چهلمین 
 دوره جشنواره فیلم فجر پشت سر
گذاشــت.  این فیلم که در زمانی 

کوتاه پس از اکران در سال ۱۴۰۰ پروانه 
نمایش خود را دریافت کرده اســت، 

هنوز اقدامی از جهت سازندگانش برای 
نمایش عمومی نداشته است.

گــروه فرهنگ و هنر- مســتند 
» آپولونیــا، آپولونیا« که امســال جایزه 
اصلی جشــنواره فیلم مستند آمستردام 
را کســب کرد در طول مدت ۱۳ سال 
مقابل دوربین رفته اســت.  »لئا گلوب« 
فیلمســاز دانمارکی با سومین فیلمش 
»آپولونیا، آپولونیا« برنده نخســت سی 
و پنجمین جشنواره بین المللی مستند 
آمســتردام )ایدفا( شــد، فیلمی که در 
مدت ۱۳ ســال فیلمبرداری شــده و 
مسیر زندگی شخصیت اصلی داستان 
و همچنین خود فیلمساز را ترسیم می 
کند. »گلوب« در ســال ۲۰۰۹ از طریق 
یک دوست مشترک با قهرمان داستان 
خود که یک نقــاش فیگوراتیو جوان 
به نام »آپولونیا ســوکول« بود آشنا شد 
و در آن زمان، این فیلمســاز دانمارکی 

دانشجوی مدرسه ملی فیلم کپنهاگ بود 
و به دنبــال موضوعی برای فیلم کوتاه 
بود و در نهایت ســاخت فیلم کوتاهی 
را آغــاز کرد اما با ســاخت فیلم کوتاه 
راضی نشد و معتقد بود که این هنرمند 
شایسته ســاخت فیلم دیگری خواهد 
بود و در نهایت ســاخت یک فیلم بلند 
را کلید زد و با تدوین مجدد فیلم هایی 
که در طی ۱۳ ســال از شخصیت اصلی 
داســتان ثبت کرده بود، یک فیلم بلند 
۱۱۶ دقیقه ای ســاخت که توانســت 
جایزه اصلی مهم ترین جشنواره مستند 
جهان را دریافت کند. مســتد »آپولونیا، 
آپولونیا« دربــاره یک زن جوانی به نام 
آپولونیا است که تلاش می کند جایگاه 
خــود را در دنیای هنر پیــدا کند. او  به 
اســتعداد خود اطمینان دارد، اما مسیر 

همیشه آسان نیست. یکی از درس هایی 
که آپولونیا می آموزد این است که زنان 
نقاش باید بیشــتر از همتایان مرد خود 
فداکاری کنند و بــر موانع بزرگ تری 
غلبه کنند. این موضوع در مورد اوکسانا 
شاچکو، یکی از بنیانگذاران گروه اکشن 
»Femen« نیز صدق می کند، دوستی 
که او بــرای مدت طولانی با او زندگی 
می کند، . بخش مسابقه آثار مستند بلند 
جشنواره ایدفا امسال شامل ۱۳ فیلم بود 
که سینمای ایران نیز با اثر ۱۰۰ دقیقه ای 
»خانه خاموش« در آن حضور داشــت. 
این مســتند ساخته فرناز چورابجیان و 
محمدرضا جورابچیان، سرنوشت سه 
نسل از یک خانواده ایرانی طبقه متوسط 
رو بــه بالا را دنبــال می کند و در مرکز 
داســتان، خانه ای بــه قدمت یک قرن 

در تهــران قرار دارد کــه خانواده در آن 
روزهای شــاد و غم انگیزی را سپری 
کردند. ســینمای ایران علاوه بر بخش 
رقابتــی آثار بلند، چند نماینده دیگر در 
جشــنواره »ایدفا«ی امســال داشت و 
مستند کوتاه ۱۵ دقیقه ای »مجموعا« به 
عنوان محصول مشترک ایران و لهستان 
ســاخته محمدرضا فــرزاد در بخش 
 Best of( بهترین های جشــنواره ها
Fests( به نمایش گذاشته شد و مستند 
»آئورا« )ســحرگاه( محصول مشترک 
ایران و افغانســتان به کارگردانی سامره 
رضایی و حسین حسینی هم در بخش 
»Luminous« جشــنواره بــه روی 
پرده رفت. ســی و پنجمین جشنواره 
بین المللی مستند آمستردام از تاریخ ۹ 
تا ۲۰ نوامبر در کشور هلند برگزار شد.

گروه فرهنــگ و هنر-۱۵ دوره 
از برگزاری جشنواره موسیقی نواحی 
می گــذرد؛ جشــنواره ای که هدف آن 
حمایت از موسیقی قومی ایران زمین، 
هنرمندان این حوزه و در نهایت ارتقاء 
فرهنگ عمومی در جامعه تعریف شده 
اســت. ولی مســئله ای که به موازات 
اهداف برگزاری این جشنواره به ذهن 
متبادر می شود، این است که آیا حمایت 
از فرهنگ و هنرمندان نواحی طی یک 
ســال، تنها با برگزاری یک یا نهایتا دو 

دوره جشنواره کافی است؟
در شرایط فعلی جز دو جشنواره 
ســالانه در حوزه موسیقی قومی ایران 
ـ موســیقی نواحی و آینــه دار ـ و البته 
کنسرت های گاه و بیگاهی که عایدی 
چندانــی هم برای هنرمند نــدارد، راه 
درآمد جدی دیگــری را برای هنرمند 
موسیقی نواحی نمی توان متصور بود و 
این در حالی است که بسیاری از آنها به 
علت کهولت سن دیگر نمی توانند شغل 
دیگری را در کنار فعالیت موســیقایی 
برای خود اختیار کنند و بسیاری از آنها 

بی آنکه هنرشان را به دیگری منتقل کنند 
متاسفانه از دنیا می روند. پس راه چاره 

چیست؟
در این میان نوک یکی از فلش های 
اصلی، صداوسیما و برنامه سازانش را 

نشانه می گیرد. 
رسانه ملی همان طور که از نامش 
برمی آید، می تواند به جای پرداختن بی 
رویه به موســیقی پاپ و خواننده های 
نوپایی که به هر بهانه ای مقابل دوربین 
مــی آیند و به صورت پلی بک اجرا می 
کنند، به این امید که شناخته شوند و فردا 
روزی ســالن های کنسرت هایشان را 
پر کنند، کمی هــم از آنتن خود را نثار 
هنرمندان موسیقی نواحی کند تا شاید 
آنچــه این هنرمندان در ســینه دارند و 
بخش عمده ای از آن ثبت و ضبط نشده 
است به این روش به ایرانیان منتقل شود.
البتــه برخی از محققان در جریان 
همین جشنواره های محدود، فایل هایی 
از هنرمندان نواحی و هنرشــان، ثبت و 
ضبط کرده اند، اما مسئله اینجا است که 
همین فایل ها تا چه حد در اختیار مردم یا 

حداقل دوستداران موسیقی قرار گرفته 
است و اگر هم دسترسی به آنها راحت 
است، چقدر در این زمینه اطلاع رسانی 

شده است؟
به هر حال همگان بر این اصل توافق 
داریم که موسیقی نواحی، آن بخش از 
میراث ملی ماست که به حمایت جدی 
نیــاز دارد؛ حال چه فعالان این حوزه را 
هنرمند بنامیم یــا خیر، حمایت از آنها 
برای حفظ برگی طلایــی از میراثمان 
امــری حیاتی اســت و این حمایت از 
طرق مختلــف مانند نمایش اجراهای 
آنهــا از طریق صداوســیما، برگزاری 
کنسرت و جشنواره و فرستادن آنها به 
فستیوال های خارجی می تواند صورت 
گیرد.  با این همه از دیرباز تاکنون همواره 
متولیان موسیقی به شیوه رفع تکلیف، 
تنها به برگزاری یک جشــنواره در این 
حوزه بســنده کرده اند تا در انتها با ارائه 
بیلان کاری خود را دغدغه مند موسیقی 
قومیت ها نشــان دهند. هرچند که به 
همین جشنواره ها هم از دیرباز نقدهایی 
وارد بوده و تاکنون تلاش چندانی برای 
رفع مشــکلات و ارائه خلاقیت های 

جدید، صورت نگرفته است.
خبرنگار موسیقی در همین زمینه 
و البته در حاشــیه پانزدهیــن دوره از 
جشنواره موسیقی نواحی که به تازگی 
دفتر آن هم بسته شد، با دو تن از شرکت 
کنندگان ایــن رویداد گفت وگوهایی 

مجزا داشــته است تا در مشورت با آنها 
به نتیجه بهتری برای برگزاری رویدادی 
برســیم که هدفش در نهایت اعتلای 

موسیقی نواحی است.
نمی دانند  هــم  خودشــان 

استعداد دارند!
در ابتدا صحبتی داشتیم با محمود 
صادقی، نوازنده دو تار خراسان شمالی 
که ۳۷ سال است دوتار می نوازد و بعدتر 
هم ســه تار آموخته است. این هنرمند 
می گوید کــه برایش غنیمت اســت 
بتواند در حد توان موجب حفظ و نشر 

موسیقی و فرهنگ منطقه خود شود.
او درباره برگزاری جشــنواره ای 
درخور برای موسیقی نواحی می گوید: 
یکی از اقداماتی که باید در جشنواره ای 
برای موســیقی نواحی صورت بگیرد، 
کشف اســتعدادها است. ولی کشف 
پدیده های موسیقی کار راحتی نیست؛ 
زیرا باید افرادی را پیدا کرد که خودشان 
هم نمی دانند چنین اســتعدادی دارند. 
همچنین برگزاری هر دوره از جشنواره 
باید بهتر از دوره قبل باشــد و هر بار در 
آن پیشــرفت حاصل شود وگرنه اینکه 
در هــر دوره به عده ای جایزه بدهند که 
اساس همه جشنواره ها است، رشدی 

در آن نیست.
این هنرمند ادامه می دهد: جشنواره 
موسیقی نواحی نباید صرفا اینگونه باشد 
که هنرمنــدان با حضور در آن، آنچه را 

که از گذشتگان آموخته اند تکرار کنند 
بــدون اینکه خلاقیت و تکنیکی در آن 
اعمال شــود؛ زیرا صرفا یک یادآوری 
از گذشــتگان خسته کننده خواهد بود 
و چندان موجب پیشــرفت هنرمندان 
نخواهد بود. جشنواره باید بستری باشد 
برای پیاده کردن خلاقیت و تکنیک در 
چهارچــوب اصول  تا بدین گونه اثری 
اجرا شود که بیشتر مورد پذیرش باشد.

کافی است موسیقی نواحی 
در صداوســیما دیده و شــنیده 

شود
در ادامــه هم صحبتی داشــتیم 
با محمــد نعیمی، سرپرســت گروه 
رامیــان قزلباش. در ابتــدا از او درباره 
تعدد برگزاری جشنواره های مختلف 
مختص موسیقی نواحی سوال کردیم. 
پاسخ می دهد: اینکه تعداد جشنواره ها 
بیشتر شود خوب است ولی اینکه یک 
جشــنواره در طول یک سال هر ماه در 
استان های مختلف برگزار شود خیلی 
امر جالبی نیست و از ارزش آن می کاهد. 
مهم این است که حمایت از هنرمندان و 
نوازندگان بیشتر شود تا سطح و کیفیت 

آن بالاتر برود نه کمیت.
او ادامــه می دهد: مردم به هر حال 
موسیقی نواحی را می بینند و می شنوند 
ولی اگر انعــکاس آن از طریق صدا و 
سیما انجام شود مخصوصا سیما، حتی 
اگر جشــنواره ها دو ســال یک بار هم 

برگزار شــود، آن چیــزی که باید دیده 
شود، دیده خواهد شد.

از نعیمــی ســوال می کنیــم که 
جشــنواره موسیقی نواحی چه کند که 
در ابعاد مناســب برگزار شود؟ پاسخ 
می دهد: ایــن جشــنواره قطعا جای 
پیشرفت دارد ولی لازمه آن برنامه ریزی 
مناســب، دعوت از اساتید ناشناخته و 
شناســاندن آنها به نواحی دیگر است. 
چیزی که این رویداد کم دارد این است 
که این تشــکیلات باید در طول سال 
برنامه ریزی شــود، دبیرخانه ای داشته 
باشــد که پس از پایــان هر دوره تیمی 
حرفه ای در هر استان داشته باشد که به 
آنها مأموریت دهد تا استعدادهای نهفته 
و استعدادهای ناشناخته را کشف کنند.

در پایان از او ســوال می کنیم که 
بهتر نیســت برای شناساندن موسیقی 
نواحی، کنسرت برگزار کنیم؟ می گوید: 
کنســرت آرزوی همه اهالی موسیقی 
است و اگر شرایط فراهم شود که اینها 
برای کسب مجوز و گرفتن سالن دغدغه 
نداشته باشــند، قطعا اجرای کنسرت 
بهتریــن روش برای جذب مخاطب و 
شنیدن قسمت بیشتری از موسیقی یک 
قوم و منطقه است؛ زیرا در جشنواره ها 
تنها می توان ۱۵ دقیقه اجرا داشت ولی 
در یک اجرای ۶۰ دقیقه ای حالت های 
مختلفی از موســیقی را می توانیم ارائه 

دهیم.

گروه فرهنگ و هنر- تهیه کننده 
انیمیشــن لوپتو گفت: انیمیشن »پسر 
دلفینی« رقیب ما نیست و دوست ماست 
و تولیدکنندگان انیمیشن با هم همکاری 

خوبی دارند.
انیمیشــن  کمدی-موزیــکال 
»لوپتو« به کارگردانی عباس عسکری 
و تهیه کنندگی محمدحســین صادقی 
محصول کرمان اســت کــه از ۱۱ آبان 
ماه در ســینماهای سراسر کشور اکران 
شــده است. »لوپتو« در کمتر از یک ماه 
توانسته بیش از سه میلیارد فروش داشته 
باشــد و مخاطبان متعددی را به سوی 
خود بکشــاند.  محمد حسین صادقی 

تهیه کننده انیمیشــن »لوپتو« گفت: ما 
در استودیوی فراسوی بیشتر کارهای 
تلویزیونی تولید کرده ایم و »لوپتو« اولین 

پروژه سینمایی ما است. 
صادقی افزود: انیمیشــن »لوپتو« 
یک انیمیشن شاد و مفرح است و چون 
یــک فضای انرژی بخش و امید آفرین 
بــرای بچه ها دارد تا به الآن اســتقبال 
خوبی داشته است. او ادامه داد: امیدوار 
هســتم مخاطبین عزیز، کــودکان  و 
خانواده هایشان با تماشای این فیلم در 
ســالن های سینما از ما تولید کنندگان 
حمایت کنند تا اتفاقات خوبی بیوفتد. 

صادقی در خصوص برنامه های 
اســتان کرمان گفت: مــا برنامه های 
خوب و تبلیغات محیطی مناســبی در 
کرمان داریم. همچنین ســعی 

بر این اســت که در مــدارس کرمان 
اکران های دانش آموزی داشته باشیم تا 
همه دانش آمــوزان کرمانی بتوانند این 
انیمیشــن را تماشا کنند.محمدحسین 
صادقی گفت: انیمیشن »پسر دلفینی« 
رقیب ما نیســت و دوســت ما است. 
خداراشکر انیمیشن جامعه همگرایی 
دارد و همه استودیوها، تهیه کنندگان و 
تولیدکنندگان انیمیشن باهم همکاری و 

روابط خوبی دارند.
این تهیه کننده ادامه داد: همچنین 
پیشرفت انیمیشــن در ایران به همه ما 
کمــک می کند؛ از این رو هر فیلمی که 
ســینماها بفروشند هر بلیطی برای هر 
فیلمی چه برای پسر دلفینی و چه برای 
لوپتو  هردو کمک به کل جامعه انیمیشن 

اســت.او در ادامــه صحبت های خود 
گفت: من برای موفقیت پســر دلفینی 
خیلی خوشــحال هســتم و امیدوارم 
فروش بیشتری داشته باشد. همچنین 
امیدوار هستم لوپتو هم اتفاقات خوبی 

را رقم بزند.
قلدرها«  »جزیره  ســریال 

محصول جدید تلویزیونی
صادقی گفت: ما انیمیشن سریالی 
ســربازان بین الملل، بیشه، گزینه های 
روی میز را ســاخته ایــم و به تازگی 
ســریال جزیره قلدرها را تمام کرده ایم 
که قرار اســت به زودی از شبکه نهال 
پخش شــود. همچنین درحال حاضر 
در حــال کار بر روی فیلمنامه های آثار 
بعدیمان هستیم که  امیدوار هستم فیلم 
سینمایی خوب دیگری 

تولید کنیم.

فیلم »شهرک« ایده جذابی 
دارد که به نتیجه نمی رسد
منتقد سینما گفت: فیلم سینمایی »شهرک« جدیدترین ساخته علی حضرتی ایده جذابی دارد اما یا ادعای
 زیادی دارد یا گیج است چراکه اتفاقا داستانی را سرراست تعریف می کند و به پایان می رساند ولی در

 اجرا نمی تواند آن گونه که باید به نتیجه برسد.

فرهنگ و هنر

در کل فیلم در سطح متوسطی قرار دارد و این برای من مایوس کننده بود وگرنه که شهرک فیلم 
محترم و شریفی است که یا ادعای زیادی دارد یا گیج است چراکه اتفاقا داستانی را سرراست 
تعریف می کند و به پایان می رساند ولی در اجرا نمی تواند آن گونه که باید به نتیجه برسد.

فیلمی که ساختش ۱۳ سال طول کشید!

»لوپتو« رقیب »پسر دلفینی« نیست
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چه کنیم برای موسیقی نواحی؟

آقایان صداوسیما این هنرمندان را هم به آنتن راه دهید

اداره کل راه آهن هرمزگان

چاپ نوبت دوم

شناسه: 1413726

آگهي دعوت به ارزیابي کیفي فراخوان عمومي 
مناقصه  شماره 1401-45-7

اداره کل  راه آهن هرمزگان در نظر دارد بنابر آئین نامه اجرائي بند ج ماده 12 قانون برگزاري مناقصات  نسبت به ارزیابي  کیفي مناقصه گران واجد 
شرایط جهت دعوت به مناقصه به شرح زیراقدام نماید.

1-شرح مختصر موضوع مناقصه: بهسازی چاه آب ایستگاه احمد آباد
2-مبلغ برآورد: 12.458.267.910ریال 

3-مدت و محل  اجرا : مدت اجرا  4 ماه بوده ومحل  اجراء  طبق اسناد مناقصه میباشد.
4-شرکت کنندگان میبایست داراي حداقل رتبه 5  رشته کاوش های زمینی از سازمان برنامه و بودجه و به صورت همزمان دارای گواهی صلاحیت 
حفاری مرتبط از وزارت نیرو بوده و با توجه به گواهی صلاحیت در رشته و پایه مورد نیاز دارای ظرفیت آزاد لازم با توجه به مبلغ برآورد مناقصه 

باشندهمچنین دارای گواهینامه تایید صلاحیت ایمنی پیمانکاری صادر شده توسط وزارت تعاون ،کار و رفاه اجتماعی باشند.
5-مهلت و نحوه دریافت اسناد ارزیابي کیفي : متقاضیان  مي توانند حداکثر تا ساعت 15 روز سه شنبه  مورخ 1401/09/08 با مراجعه  به سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت به نشانیwww.setadiran.ir   و با پرداخت مبلغ 300000 )سیصد هزار( ریال از طریق لینک مربوط در سامانه فوق، 

اسناد ارزیابی کیفی را دریافت نمایند. 
کلیه فرآیند برگزاری مناقصه بجز تحویل پاکات الف مربوط به تضامین شرکت در فرآیند ارجاع کار در سامانه مذکور انجام می پذیرد لذا لازم است 

مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی در سامانه فوق و دریافت گواهی امضای الکترونیکی ،نسبت به اخذ آنها اقدام نمایند.
6-مهلت  و نحوه ارسال اسناد تکمیل شده: حداکثرتا ساعت10روزچهارشنبه مورخ 1401/09/23 از طریق سامانه فوق

7-قیمت ها متناسب با کالای ساخت داخل با لحاظ کیفیت ارائه گردد.
8-مدت اعتبار ضمانت های شرکت در فرآیند ارجاع کار سه ماه می باشد و به درخواست کارفرما به مدت سه ماه دیگر قابل تمدید می باشد .

پس از ارزیابي کیفي ، از مناقصه گران واجد شرایط که حداقل امتیاز لازم را کسب نموده باشندجهت دریافت اسناد مناقصه دعوت بعمل خواهدآمد .

     وزارت راه و شهرسازي
راه آهن جمهوري اسلامي ایران

شرکت عراق ســیو اویل کیش شماره ثبت 8560 و شماره شناسه 
ملی 1096002272  و سرمایه 140/000/000 ریال 

 بدینوســیله به اطلاع ســهامداران شرکت عراق ســیو اویل کیش 
می رســاند راس ساعت 8:30 صبح سه شــنبه 1401/9/15  جلسه 
مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده با دستور جلسه ذیل در محل 

شرکت تشکیل می گردد.
دستور جلسه:

انتخاب مدیران و بازرسین و روزنامه کثیر الانتشار

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

هیات مدیره شرکت


